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TISKOVÁ ZPRÁVA 

 
 
 

Tým hematologů z táborské nemocnice se zúčastnil 
Hematologické akademie 2024 

 
 
Ve dnech 24. a 25. října 2024 se naši hematologové, lékaři a VŠ analytici (MUDr. Pavla 
Novotná, MUDr. Radek Bár, Mgr. Lenka Šustrová a Ing. Kristýna Herinková), zúčastnili 
semináře "Hematologická akademie 2024".  Na tuto akademii byli pozváni vedením Ústavu 
hematologie a krevní transfúze (UHKT). Akce byla určena pro spolupracující pracoviště. 
 
Seminář umožnil pracovní setkání specialistů z centrové péče s kolegy z okresních a krajských 
nemocnic. Během semináře probíhaly přednášky a diskuse na témata jako akutní leukémie 
ve vyšším věku, myeloproliferativní onemocnění a konzumpční koagulopatie u 
(ne)hematologických pacientů. 
 
Po přednáškách následovala exkurze do vybraných provozů UHKT, kde se v některých 
poskytuje péče i našim pacientům, například v transplantačním centru. Součástí laboratorní 
části byl i morfologický kvíz, který naši táborští kolegové zvládli na výbornou. 
 
Primářka MUDr. Pavla Novotná zmínila význam setkání: „Toto setkání mělo zhodnotit 
spolupráci centrového a periferního hematologického pracoviště, zejména z důvodu sdílené 
péče o starší pacienty, kdy je komplexní diagnostika provedena v centru se zavedením léčby. 
Aplikace léků, podávání transfuzních přípravků a další kontroly včetně léčby komplikací a 
přešetřování dřeně pak probíhají již na periferním pracovišti – u nás v táborské nemocnici. Je 
to možné i díky dobrému zázemí – v nemocnici je k dispozici ředírna cytostatik a místnost pro 
hematologický stacionář při hematologické ambulanci, kde je vše aplikováno. Kontroly i 
aplikace probíhají samozřejmě v ambulantním režimu.“ 
Pacienti tak nemusí cestovat do Prahy, vše jim poskytneme v místě bydliště ve známém 
prostředí – při tom v režii centrového pracoviště. „Jsme přesvědčeni, že to přispívá ke 
zkvalitnění života pacientů a zmenšení jejich stresové zátěže. Jsme hrdí i na důvěru, kterou 
nám špičkové hematologické pracoviště projevuje.“ dodává primářka MUDr. Pavla Novotná.  
 
Ročně tímto způsobem léčíme jednu až dvě desítky pacientů, některé ve spolupráci s 
Nemocnicí České Budějovice a.s.  
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